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Abstract (en)
The tool (1) has a replaceable container (2) including a paste-like substance (3), and a support element (4) on which the container is arranged. A
guide holder (5) is arranged axial to a dispensing direction (6) of the substance from the container. The guide holder partially includes the support
element, and a dispensing device (7) dispenses the substance. A part of the guide holder or the entire guide holder and/or the support element is
movable from an axis of the dispensing direction by folding away parallel or at an angle to the dispensing direction.

Abstract (de)
Bei einem Dispensierwerkzeug (1) aufweisend ein auswechselbares Gebinde (2) enthaltend eine pastöse Substanz (3), ein Stützelement (4), woran
das auswechselbare Gebinde (2) angeordnet ist, und eine Führungshalterung (5) ist ein Teil oder die ganze Führungshalterung (5) und/oder das
Stützelement (4) aus der Achse der Austriebsrichtung (6) bewegbar, insbesondere durch Wegklappen parallel oder in einem beliebigen Winkel zur
Austriebsrichtung (6), Dadurch sind Beladung und Entnahme von auswechselbaren Gebinden (2) schnell und einfach ausführbar.
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